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Detailed information  

Some of the newly renovated roads and bridges will open to traffic 

 

December 28 2015 

 

The 107-year-old Zhejiang Road Bridge, the second oldest bridge on the city’s 

Suzhou Creek, which has been restored to its original look after a nine-month long 

renovation, will open for traffic at 8pm on December 28, the Shanghai Road 

Administration Bureau said. 



Hongmei Road S. tunnel, the 13th tunnel under the Huangpu River linking Puxi and 

Pudong, is scheduled to open on December 30. The opening of the tunnel, which 

connects Minhang and Fengxian districts, will be especially welcomed by people 

living in the southern rural districts, who will now have easier access to the city 

center. 

 

Work on the Chenta Bridge in Songjiang District, the 12th bridge over the Huangpu 

River, is scheduled to open for traffic at 3pm on December 30. 

 (Source: Shanghai Daily, BDGH Research) 
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Reforms in FTZ set to move quicker December 30 2015 

 

Shanghai will free up overseas investment for individuals and connect the 

Shanghai’s and London’s stock exchanges to accelerate financial reforms in the free 

trade zone, officials said on December 29. 

 

The Shanghai headquarters of the People’s Bank of China said it will allow 

individuals to invest overseas directly while also letting banks, brokerages and 

insurance companies innovate their operations through free trade accounts, and 

relaxing foreign exchange controls with a negative list. 

 

Details of the widely anticipated Qualified Domestic Individual Investor program, 

which will allow persons to invest in capital, real estate and industrial sectors, are 

being drafted. But no timeframe has been set for their release. 

 

Over 40,000 free trade accounts were set up in the FTZ at the end of November and 

they transacted RMB 1.83 trillion in the first 11 months, official data released on 

December 29 showed. Cross-border transactions totaled RMB 1.05 trillion in the first 

11 months in the FTZ, taking up 43 percent of the city’s total. 

(Source: Shanghai Daily, BDGH Research) 
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基础建设 

部分新修路桥即将通车运行  
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政府政策 

自贸区改革政策将加快落地进程 

 

HU更多 >>UH 

新闻内容  

部分新修路桥即将通车运行  2015 年 12 月 28 日 

 

上海市路政局发布消息称，作为苏州河上历史第二悠久的钢结构老桥，107 岁的浙江路

桥在经历了 9 个月的原貌修复后，于 12 月 28 日 20 时正式通车运行。 

 

连接浦西至浦东的虹梅南路隧道，是贯穿黄浦江底的第 13 座越江隧道，计划于 12 月

30 日开始通车运行。作为连接闵行、奉贤两区的重要越江隧道，它尤其便利了居住在

城市南部郊环区域的居民，使其更方便进入市中心区。 

 

位于松江区的辰塔大桥，是横跨黄浦江的第 12 座跨江大桥，预计于 12 月 30 日 15 时

正式通车运行。 

（来源：上海日报，BDGH 研究部）

 回到顶端 

自贸区改革政策将加快落地进程 2015 年 12 月 24 日 

 

官方 12 月 29 日消息称，上海将放宽个人海外投资限制，并支持上海证券交易所和伦

敦证券交易所就互联互通可行性问题的研究，以促进自贸区金融改革。 

 

中国人民银行上海总部称，未来将允许个人进行海外直接投资，以及银行、股票经纪

公司和保险公司等通过其交易账户进行业务创新，并且通过放松外汇管制等一系列的

促进措施。 

 

广义预期的合格境内个人投资者计划细节仍在制定中，届时将允许个人投资资本、房

地产和实业部分，但具体计划进度仍未发布。 

 



12 月 29 日发布的官方数据显示，截止 11 月底，自贸区已开设超过 4 万个交易账户，

且前 11 个月已实现 18,300 亿元人民币交易额。而自贸区前 11 个月的跨境交易额也已

达到了 10,500 亿元人民币，占上海市跨境交易额总量的 43%。 

（来源：上海日报，BDGH 研究部）
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